



意 願 書

War Game & Team Building Agreement

致：棕櫚島 Resort 野戰及訓練場地

1. 本人同意在使用棕櫚島 Resort 野戰場、攻堅訓練場、攀岩台及射擊場地內的任何工具及設施時,必須遵守貴公司之安全守則及條款,其中包括：
 - a. 必須遵守導師的口令指示；
 - b. 在進行任何射擊活動時,必須戴上防護面罩；
 - c. 在野戰場地的任何範圍內,如未得導師准許下,不得隨意開槍；
 - d. 在未有導師的指導下,不得擅自攀爬或使用場地內的任何設施.
2. 本人僅在此作出聲明,本人明白并同意在棕櫚島 Resort 的範圍內,接受任何訓練遊戲或野戰活動期間,及使用各場地內任何設施或工具時,不論在任何環境下或由任何一方做成的疏忽,而導致本人在身理上或心理上有任何傷害或感到不適,皆與棕櫚島 Resort 無關,貴公司對此不負任何法律責任.
3. 由於本人使用不當而導致貴公司的槍支、彈匣或任何野戰裝備及零件有任何損壞或遺失,本人願意根據棕櫚島制訂的賠償金額作出賠償.
4. 妥善保管個人財物,如有任何財物上之遺失或損壞,皆與棕櫚島 Resort 無關,貴公司對此不負任何法律責任.
5. 參加者必須年滿十八歲或以上;如未滿十八歲之人士,必須由法定監護人陪同或同意授權予貴公司野戰場地監管下參加;其法定監護人必須在此意願書上加簽.

To: Palm Island Resort War Game & Team Building Centre

1. I assure that I will comply with all the Safety Rules & Regulations of Palm Island Resort regarding the usage of Paintball, Assault Course, Climbing Tower, Shooting Range and all recreation areas. This includes:
 - a. Follow all of the instructor's supervision
 - b. Wear proper equipment in all activities
 - c. Cannot use without instructor's permission and supervision at anywhere out of War Game and Team Building areas
2. I understand and accept responsibility under all circumstances of negligence. Palm Island Resort shall not be held liable for any incidental injuries whether it is physical, mental or emotional resulting from the usage of all War Game and Team Building facilities and equipment.
3. I would be liable for damages under my improper use to make the Paintball Gun、Magazine or any War Game equipments have any Damaged or Lost.
4. Please take care of your personal property, Palm Island Resort will not be responsible for any loss or damage personal of property.
5. Attendee must aged 18 or above; otherwise, the attendee should be accompanied by the Guardian or warranty is in ward to Palm Island Resort; Guardian's signature is need in this agreement.

承諾人姓名/Name : _____ 身份證號碼 (ID No.) : _____

地址/Address : _____ 電話/Tel No. : _____

承諾人簽署/Signature : _____ 日期/Date : _____

監護人簽署/Guardian's signature : _____

備注：棕櫚島 Resort 野戰及訓練場地之安全守則及條款如有任何修改,恕不另行通知。

Remarks: Safety Rules & Regulations are subject to change without prior notice.